



ACTA D'ASSEMBLEA GENERAL DE L'ASSOCIACIÓ CULTURAL NAS DEL QUIUMA (EL LLOAR)

El 03/01/2026 a les 19:30, al Casal del Lloar.

Socis assistens: 24

Persones membres de la junta assistents:

INGRID CASTILLO, càrrec PRESIDENTA

NÚRIA SABATÉ, càrrec VICE-PRESIDENTA

JOAQUIM PIÑOL, càrrec SECRETARI

LOLI BALLESTEROS, càrrec TRESORERA

ESTER GRAU: VOCAL

ELISABETH SABATÉ: VOCAL

ORIOL SÁNCHEZ: VOCAL

Començem la reunió agraïnt a tots els socis la seva col.laboració en totes les activitats que es duen a terme i els animem a seguir en el mateix camí de cooperació i implicació.

S'explica que l'Associació ha canviat de nom, passant a dir-se Associació cultural Nas del Quiuma, per així poguer optar a varies subvencions que amb el nom anterior, no podíem optar.

Amb el primer punt de l'ordre del dia, fent un balanç econòmic, detallant el saldo actual de l'Associació, que és de 1.022€ i les despeses i ingressos previstos fins a final d'any, reportant els següents números:

Despeses:

-17.000€

Previsió d'ingressos:

-16.366€

Es detalla que s'ha rebut subvencions per un 49% i 69% del sol.licitat, corresponents a altaveus i micròfons, actes de Festa Major de St Miquel, entre daltres.

Es preveu que l'Ajuntament aporti 1.000€ anuals a l'Associació, dels quals s'han assignat 400€ a comprar l'arbre de Nadal, quedant pendents de cobrar 600€ de l'any 2.025 i els 1.000€ corresponents a l'any 2026.

Tot seguit, en el segon punt de l'ordre, es fa actualització de les dades de socis, reportant que aquest any sumem **179 socis en total**.

Es comenta que ja es pot fer el pagament de la quota 2026 per part dels socis, es recordarà el número de compte al whatsapp dels socis i l'import de la quota que segueix amb el mateix import de 12€ per a adults i de 6€ per als menors de 14 anys.

Al tercer punt, es detallen les activitats que es faràn durant el primer i segon trimestre de l'any 2026

- Es proposa el 7 de febrer, que és quan es celebra el carnestoltes, per a fer un taller de contes i pulseres.
- Cata/maridatge, es farà el 7 de Març, la Tere proposa un maridatge a base de tapes.
- Quan l'Ajuntament faci la calçotada, data pendent, es farà el bingo, el qual es proposa que sigui mixte, un de musical i un de normal. Es comunica també que un dels premis serà un lot de productes locals per a que el guanyador el pugui tenir al moment.
- Pel que fa a la sortida que fem cada any durant el primer trimestre i abans de Setmana Santa, es proposava fer-la el 28 de Març a La Morera i Escaladei, però donat que molts dels socis ja hi han estat recentment, i aprofitant els centenaris de les coves Meravelles i d'Antoni GAudí, a Riudoms hi ha una expo interessant a visitar. De totes maneres es demana als socis que si algú té una altra idea, es comuniqui i quedem pendents de decidir el destí d'aquests excursions.

Es comenta que quan es faci una cistella sorteig, la gent pugui aportar coses fetes pels socis, ja sigui fet a mà, algun producte si algú vol fer per exemple codonyat, si algú té empresa i vol aportar, serà benvingut.

Per altra banda, es comunica que s'ha demanat subvenció per al kit digital, tenint moltes opcions i així poder tenir un ordinador portàtil i crear una pàgina web, que l'Oriol ja la té embestida més o menys i en breu es comunicarà i s'en donarà accés. L'Oriol fa una explicació de com és la pàgina web, què inclou i què es pretén incloure.

S'anuncia canvi de nom del mail, que passa a anomenar-se acnasdelquiuma@gmail.com

Vinculat també a l'àmbit digital, s'anuncia la creació d'un grup de Whatsapp de memòria històrica col·lectiva, on tothom que ho vulgui, hi podrà accedir i incloure-hi fotografies, documents i el que cregui sobre la història del nostre poble i les seves gents i territori.

En el setè punt del dia, es fa un repàs i valoració de les activitats realitzades durant l'any 2025, donat la majoria d'activitats com a consolidades, va ser a l'arribar a l'activitat de tast, que la Tere va proposar agafar 5 vins i fer un maridatge proposat per ella, i es comenta que els preus poden pujar, però es tindrà en compte la proposta.

Seguim amb el repàs de les activitats la Maribel Tous, comunica que a l'hora de fer votacions de vila florida, Castaween i demès, es pugui fer mitjançant un jurat, i la idea queda registrada per a estudi de la junta. També es comunica que la festa de la primavera, es proposa fer-la de temàtica africana.

Més endavant, valorant l'arribada de la flama del Canigó, es diu que es proposarà el Lloar per a la rebuda de la flama en algún moment, entre altres comentaris que s'aniràn tenint en compte per a futures edicions.

Es fa esmena també que aquest any, a més del merxandatge habitual, es proposarà fer dessuadores, a acabar de parlar per tema preus i stock. També es comenta de fer gorres, calendaris, motxilla de cordes, davantals, etc.

Es segueixen valorant les activitats fetes durant l'any i s'arriba a la conclusió de que les inscripcions a les activitats i l'anunci per part de la junta de les mateixes, s'ha de fer amb molta més antel.lació, en prenem nota.

Per últim, es comenta de preparar una vestimenta per al capgròs,

Torn de paraula de sòcies i socis:

La Núria poposa fer una jornada literària i la unanimitat va ser fer-ho per St Jordi o dates pròximes.

La Eva va proposar fer una jornada solidària d'aportacions econòmiques per part dels socis.

La Núria també proposa una jornada de conscienciació de l'entorn del poble i del propi poble, ja que s'ha detectat molta brutícia en els últims mesos, la proposta té molt bona acollida per part dels socis.

A les 20:35 es dona per acabada la reunió.

Signat:

INGRID CASTILLO (presidenta)

NÚRIA SABATE (vice-presidenta)

Joaquim Piñol (secretari)